
 

 

 
 
 
Styrelsemöte Svenska Styrkelyftförbundet, SSF 
 
Styrelsemöte nr. 2023-10 
Datum: 2023.10.01 
Plats: Downtown Camper by Scandic, Brunkebergstorg 9, 103 27, Stockholm 
 
Närvarande  
Ordförande Levi Bergstedt 
Kassör Patrik Björk 
Sekreterare Sofia Kamlund 
Ledamot Thomas Wulffeld 
Ledamot Anna-Lena Bellqvist 
Ledamot Ann Jordebo 
Ledamot Josephine Verngren 
Förbundschef Robert Ericsson (punkt 1-7, samt 9) 
 
Adjungerade 
Linda Vedestig (valberedningen) 
 
1. Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 
Ordförande Levi Bergstedt förklarar mötet öppnat. 
Dagordningen upplästes och godkändes. 
 
2.  Val av protokollförare 
Sofia Kamlund utses till protokollförare. 
 
3.  Val av justeringsperson 
Ann Jordebo utses till protokolljusterare. 
 
4. Genomgång och godkännande av föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll finns utsänt (bilaga 1) och publicerat på hemsidan. Mötet 
godkände detta.  
 
Informationsärenden 
5. Ordförandes rapport  
Levi föredrog punkten. Sedan senaste styrelsemötet har bl.a. följande gjorts: 

• Möte med Högskolan i Dalarna tillsammans med Robert för höstens terminstart 
samt diskussion och planering av nästa års omgång 2 av utbildningen. 

• Tagit emot nya budgetmallar från Arbetsgruppen för kvalitetsledningssystem 
(numera endast Cecilia Cederblad) och lanserat dessa som en del av Förbundets nya 
rutiner för hur utskott och arbetsgrupper ska arbeta med att äska budget. 

• Arbetat med utkast till normalstadgar för SDF i enlighet med beslut på SDF-
konferensen i våras. 
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6. Rapport om verksamheten från Förbundschefen 
Robert föredrog punkten. Robert berättar om vad som varit fokus under senaste 
månaderna. Bl.a. ska ett nytt projekt startas med Storfors kommun och deras skolchef, via 
en lokal förening, kring psykiskt ohälsa och hemmasittare i skolan. Robert driver projektet 
från vår sida och Anna-Lena är ansvarig från styrelsen. Initiativet har kommit från 
kommunen. 
 
7. Rapport om ekonomi, inklusive skatter, avgifter och bidragsprocesser och 
återrapportering, från kassören 
Patrik föredrog punkten. Ekonomirapport per den 31 augusti 2023 har skickats ut, med 
budget, uppföljning och prognos.  
 
Inför utvärderingen av Tränarprogrammet på Högskolan i Dalarna behöver styrelsen få en 
ordentlig genomgång av kostnader förknippade med utbildningen, för att kunna göra 
utbildningen bättre inför en eventuell ny kurssstart. Sofia och Ann leder utvärderingen från 
förbundets håll.  
 
Skatter, avgifter och löner är utbetalda.  
 
8. Uppföljning av tidigare målsättningar och diskussioner 
Stipendium till föreningar som gjort bra B/U-verksamhet 
Styrelsen har tidigare pratat om stipendium till föreningar som har bra verksamhet för barn 
och ungdomar. Anna-Lena får i uppdrag att ta fram namn och belopp, samt kriterier för 
bedömning av ett stipendium till föreningar som gjort bra verksamhet för barn och 
ungdomar.  
 
Hur fortsätter vi att utveckla vår satsning på barn och unga 
Styrelsen diskuterar hur vi kan fortsätta utveckla vår satsning på ledare för barn och unga.  

• Kartlägga de föreningar som gjort utbildning, men som inte kommit igång.  

• Bygga vidare på och utveckla de B/U-ledare som vi redan har utbildat.  

• Ta fram stöd till ledare, exempelvis ett paket med tex 8-veckors plan för första 
träningarna.  

 
Seriesystemets utförande 
Styrelsen diskuterar hur vi kan utveckla seriesystemet ännu mer.  
 
Levi ska genom Förbundets egna kanaler samt med hjälp av SDF sammankalla och lysa ut en 
arbetsgrupp som får i uppdrag att ta fram ett förslag på hur vi kan utveckla serien ännu mer, 
med målet att lag-SM är ett evenemang som drar publik, sponsorer och publicitet.  
 
Beslutsärenden 
9. Beslut om tilläggsäskande för landslag 
Mot bakgrund av allmäna kostnadsökningar i samhället och delvis bristande rutiner för 
äskande och uppföljning av budget för landslagen kommer landslagens totalbudget för året 
att överskridas. Till följd av detta har styrelsen tidigare beslutat om nya rutiner för äskande 
och uppföljning av budget inför 2024 samt att Elitutskottet har inkommit med 
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tilläggsäskande för landslagsbudgeten om totalt 360 000 kr. Inklusive tilläggsäskandet 
kommer landslagens helårsbudget därmed uppgå till 2 630 000 kr. 
 
Levi frågar om styrelsen kan besluta om att tillägga 360 000 kr i landslagsbudgeten och 
därmed uppgår den till en total budget om 2 630 000 kr.  
 
Styrelsen beslutar att godkänna Levis förslag.  
 
10. Beslut om tilläggsäskande för SM-budget 
Frågan om tilläggsäskande till SM-budgeten bordläggs till nästa styrelsemöte. 
 
11. Godkännande av ny förening, Gnesta Atletklubb 
Gnesta atletklubb har inkommit med en ansökan om att få ingå i Styrkelyftförbundet.  
Levi frågar om styrelsen kan godkänna Gnesta atletklubbs ansökan till förbundet.  
Styrelsen beslutar att godkänna Levis förslag.  
 
12. Godkännande av namnändring hos förening, Umeå Powerlifting Klubb 
Umeå Powerlifting Klubb har inkommit med ansökan om att byta namn till Umeå 
Powerlifting Club.  
Levi frågar om styrelsen kan godkänna namnändringen till Umeå Powerlifting Club.  
Styrelsen beslutar att godkänna Levis förslag.  
 
13. Övriga frågor 
Inga övriga frågor.  
 
14. Nästa möte 
19 oktober klockan 19:30 via Teams.  
 
15. Mötets avslutande  
Levi tackar och avslutar mötet.  
 
 
 
 
 
Levi Bergstedt, ordförande                                              Sofia Kamlund, sekreterare 
 
 
 
 
 
Ann Jordebo, protokolljusterare 
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Sidan har bifogats av Hogia Signit 
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Detta är ett elektroniskt 
undertecknat dokument 

 

 

Underskrifterna i detta dokument uppfyller kraven för Avancerad Elektronisk Underskrift enligt 
definitionen i eIDAS (EU:s förordning 910/2014). 

Äktheten kan kontrolleras i alla tjänster som kan validera underskrifter som godkänts av 
Myndigheten för digital förvaltning (DIGG). Använd till exempel https://validatesignit.hogia.se/. 
För validering med Adobe Acrobat Reader, läs mer här. 

Notera, om dokumentet skrivs ut på papper följer de elektroniska underskrifterna inte med och kan 
därför inte valideras. 

Följande personer har genom sin elektroniska underskrift godkänt innehållet i detta dokument samt 
försäkrat att angivna uppgifter är korrekta. 
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